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Odpowiedź w sprawie Cmentarza Świętokrzyskiego

Dziękuję, za odpowiedź na pytania dotyczące przejęcia i administrowania 
Cmentarzem Świętokrzyskim przy ul. Warszawskiej. 

Nie znajduję tam jednak odpowiedzi na zawartą w mojej interpelacji prośbę 
mieszkańców o niezwłoczne (sic) uporządkowanie cmentarza w tym m.in.:

• usunięcie połamanych drzew i konarów, 

• wykoszenie traw i chaszczy, 

• uprzątnięcie śmieci i odpadów 

Doceniam podjęte  w ostatnim czasie  działania,  takie  jak  wywóz gałęzi,  koszenie
trawy, odchwaszczanie i usuwanie śmieci. Jednak uważam, że nadal pozostaje wiele
do  zrobienia,  dlatego  ponownie  proszę  o  ustosunkowanie  się  do  prośby
mieszkańców. 

Z poważaniem,

Ireneusz Maciej Zmora


